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Besproken punten op maandag 19 september 2022 

Kennismaking met de nieuwe penningmeester van de Ouderraad en een toelichting 

op de begroting voor komend jaar. 

Diverse administratieve zaken zoals goedkeur van de schoolgids 2022/2023 door de 

MR, de kwaliteitskaart Covid, het school ondersteuningsplan, timing van de info- en 

kijkdagen, jaarverslag MR en jaarplan MR. 

Enquête, de MR is voornemens om voor de herfstvakantie middels een enquête 

ouders te vragen naar hun voorkeur t.a.v. onderwerpen die zij graag door de MR 

besproken zien worden. 
 

 

Besproken punten op dinsdag 15 november 2022 

De MR gaat graag een positieve samenwerking aan met de OR. We streven naar 

hetzelfde doel: goed onderwijs voor onze leerlingen/kinderen met daarbij een 

afwisselend aanbod aan verschillende activiteiten. 

Er zijn een aantal vragen vanuit het bestuur van Edumare beantwoord betreffende 

kansengelijkheid. De MR is van mening dat elke school zelf keuzen moet kunnen 

maken ten aanzien van de extra activiteiten die worden georganiseerd. Wanneer er 

keuzes moeten worden gemaakt gaat educatief vóór plezier (bijv. schoolreis), maar 

daarbij willen we het belang benadrukken van activiteiten die een hele dag duren in 

verband met kinderen die zelden/nooit iets zonder ouders ondernemen (ervaren hoe 

het is om zonder papa en mama op pad te gaan). 

Verder is de enquête die onder ouders zal worden uitgezet tijdens deze vergadering 

besproken en goedgekeurd.  

Er is ook gesproken over de aanschaf van nieuwe sporttenues met MR-gelden. 

Een kwaliteitscoördinator wordt uitgenodigd om de MR bij te praten over het 

gemiddelde niveau van de leerlingen (Cito's) en een eventuele achterstand vanwege 

corona. 

 

 

Besproken punten op dinsdag 10 januari 2023 

Er is gesproken over de begroting van kalenderjaar 2023. Er is gekeken naar 

verschillende kostenposten en inkomsten. De St. Leonardusschool heeft een 

sluitende begroting. De verwachting is dat het leerlingaantal het komende jaar 

stabiel zal blijven. De oudergeleding van de MR heeft vragen gesteld over de 

verdeling van verschillende gelden, kostenposten en keuze van de directie. Deze 

punten zullen in een volgende vergadering terugkomen. 

Er is gekeken naar de punten op de actielijst: de uitslag van de enquête onder 

ouders wordt deze vergadering besproken, het bestellen van nieuwe schooltenues is 



inmiddels bijna afgerond. Een aantal punten is toegevoegd: het bespreken van de 

begroting en bespreken van de komende Cito M-toetsen. 

De werkwijze van de regioraad en de GMR is kort toegelicht en er is besproken 

welke onderwerpen dit schooljaar in de twee bijeenkomsten tot nu toe aan bod zijn 

gekomen: kansengelijkheid, aanpak lerarentekort, de vrijwillige ouderbijdrage, 

huisvesting en begroting Edumare. 

De uitslag van de enquête onder ouders is besproken. Er is gekeken naar welke 

punten het hoogst hebben gescoord en dus voor ouders het belangrijkste onderwerp 

is om te laten bespreken in de MR. De top-3 is als volgt: 1. onderwijskwaliteit 2. 

sociale veiligheid 3. buitenspelen. Er zal worden gekeken naar hoe alle punten in de 

komende vergaderingen van de MR terug kunnen komen. 
 

 

Samenvatting 9 maart 2023 

Op 9 maart is de MR bijeengekomen voor een vergadering. In die vergadering waren 

kwaliteitscoördinatoren Louise en Winnie aanwezig om de resultaten van de CITO 

midden toetsen te bespreken. We hebben de diverse toetsen per groep bekeken. 

Veel scores zijn boven landelijk gemiddelde. Opvallend heden worden per klas 

bekeken en aandacht aangegeven waar nodig. Vervolgens hebben we de begroting 

en de plannen voor het schoolplein besproken.  

 

 

Samenvatting 9 mei 2023 

Tijdens deze vergadering heeft de MR meegedacht over invulling van het nieuwe 

schoolplan waar de directie hard mee bezig is. Wij dachten mee over de 

'uitdagingen' waar de school mee te maken heeft of in de toekomst mee te maken 

zou kunnen krijgen.  

Wij hebben meegedacht over het 'werkverdelingsplan' en het plan voor de inzet van 

de 'werkdrukverminderingsgelden'. Dit zijn documenten voornamelijk voor het 

personeel waarin bijv. de taakverdeling en bereikbaar- en aanwezigheid wordt 

beschreven. Ook de manieren waarop geld ingezet zal worden om de werkdruk van 

de leerkrachten te verlichten. Bijvoorbeeld door het inzetten van de judo- en 

kleutergymlessen, als ook een deel van de aanstelling van onderwijsassistenten. 

Wat duidelijk is voor volgend jaar is, is dat er een verandering in de inzet van onze 

onderwijsassistenten zal zijn. De bijdrage van de NPO-gelden (Coronasteun) komt te 

vervallen. Hierdoor zullen helaas een aantal onderwijsassistenten geen verlenging 

kunnen krijgen van hun aanstelling. Iets wat wij jammer vinden en helaas 

onvermijdelijk is op veel scholen. 

De MR heeft samen gekeken naar de uitkomsten van de 'ouderenquete; deel 2'. 

Verder hebben wij gesproken over gelijke kansen voor ieder kind. Hoe kunnen wij dit 

binnen ons schoolaanbod; bijvoorbeeld dmv activiteiten van de ouderraad, nog beter 

realiseren. 



Samenvatting vergadering 19 juni 2023.  

De laatste vergadering van dit schooljaar. We hebben de evaluatie van het jaarplan 

besproken. De Mr heeft hier goedkeurig voor gegeven. De jaarplannen worden per 4 

jaar gemaakt maar per jaar geëvalueerd. De borging gebeurt d.m.v de 

kwaliteitskaarten per onderdeel. De kwaliteitskaarten worden in de leerteams 

besproken en geborgd met elkaar. WMK (werken met kwaliteit) ouders brengen we 

via de nieuwsbrief op de hoogte van de evaluatie op de vragenlijsten die door ouders 

en leerlingen jaarlijks worden ingevuld. Alle kwaliteitskaarten staan in een handboek.  

Daarnaast is het schoolplan besproken en zijn er direct aanpassingen gedaan. 

Burgerschap is een nieuw onderdeel.  

Het ontruimingsplan is besproken. Na elke ontruiming is er een evaluatie.   

Het veiligheidsplan is besproken. Tweemaal per jaar houden we de 

ontruimingsoefening en om de 2 jaar de BHV training voor het personeel. 

De jaarkalender is besproken en aangepast en de data voor Mr vergaderingen 

schooljaar 2023 2024 zijn vastgesteld.  

 

Vragen, opmerkingen en suggesties kunnen altijd via de mail met de MR worden 

gedeeld: st.leonardus-mr@edumarevpr.nl. Maar bespreek ze natuurlijk ook zelf met 

de leerkracht(en) en/ of directie. 
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